
Schriftelijke vragen op basis van het Reglement van Orde (artikel 40) van D66 Goirle naar aanleiding 

van de raadsinformatiebrieven over Hoek Tilburgseweg – Kalverstraat van 1-11-2018 en 15-11-2018 

Geacht college, 

D66 Goirle heeft kennis genomen van de raadsinformatiebrieven over Hoek Tilburgseweg – 

Kalverstraat van 1-11-2018 en 15-11-2018 jl. In de raadsvoorstellen staat: 

• De voorgenomen ontwikkeling op de hoek Tilburgseweg – Kalverstraat met een ondergrondse 

parkeergarage is niet haalbaar. Ondanks diverse inspanningen om wel een haalbaar plan te 

maken hebben met name Leystromen en Maas-Jacobs daar geen vertrouwen in. 

• De uitkomsten van het totale haalbaarheidsonderzoek kunnen door de gemeente niet worden 

gedeeld, omdat de gemeente geen eigenaar is van de gegevens en dat er bedrijfsgevoelige 

informatie mee gemoeid is.  

Hierover heeft D66 Goirle de volgende vragen: 

1. Kan de wethouder zorgen voor een overzicht van alle knelpunten die naar voren zijn gekomen bij 

de herontwikkeling van deze locatie tot nu toe? 

Volgens de Woningwet uit 2015 heeft de gemeente het recht om additionele informatie op te vragen 

bij een woningcorporatie om meer zicht te krijgen op met name de financiële mogelijkheden. 

Woningcorporaties moeten gemeenten dit inzicht bieden.  

2. Heeft gemeente Goirle gebruik gemaakt van dit recht?  

a. Zo ja, kan het college er dan voor zorgen dat alle beschikbare informatie met betrekking tot 

het haalbaarheidsonderzoek, rekening houdend met eventueel bedrijfsgevoelige 

informatie, alsnog ter beschikking komt aan de raad. 

b. Zo nee, wil het college dan alsnog alle beschikbare informatie met betrekking tot het 

haalbaarheidsonderzoek, rekening houdend met eventuele bedrijfsgevoelige informatie, 

opvragen en ter beschikking stellen aan de raad? 

Uit jaarverslagen van leystromen: 

2011 

".. Hiernaast is een aantal projecten in ontwikkeling grondpositie geworden, omdat de 

projecten “on hold” zijn gezet. De redenen hiervoor zijn de marktontwikkelingen van de 

laatste jaren, opzegging van de samenwerking door andere partijen of omdat de 

betreffende gemeente nog geen keuze gemaakt heeft met betrekking tot de bestemming 

van de locatie. Voorbeelden hiervan zijn: Tilburgseweg / Kalverstraat te Goirle,..” 

2011 t/m 2017 

In deze periode heeft Leystromen een aantal grondposities afgewaardeerd. 



c. Bij het opvragen van informatie graag aandacht voor de volgende informatie: kijkend 

naar de jaarverslagen van Leystromen, heeft Leystromen de grondpositie Tilburgseweg / 

Kalverstraat te Goirle afgewaardeerd?  

Dit mede naar aanleiding van het artikel in het Brabants Dagblad van 31-10-2018 “Hoek in 

het centrum van Goirle blijft waarschijnlijk weer jaren leeg”: 

“De omstandigheden om het nu te ontwikkelen, waren beter dan ooit. Maas Jacobs wilde de 

grond kopen van Leystromen. Die laatste heeft flink afgeboekt op de grond en bood het nu 

aan voor ‘een meer dan redelijke prijs’, aldus Beurskens. Bovendien wilde de gemeente bijna 

de helft van het aantal parkeerplekken betalen.“ 

d. Zo ja, dan heeft Leystromen al haar verlies genomen. Bij deze dan het verzoek aan het 

college om op basis van deze gegevens de initiatieven van grondeigenaar Leystromen 

niet af te wachten (zoals in het vervolg staat vermeld in de raadsinformatiebrief van 15-

11-2018), maar hier actief op te acteren. 

Er is namelijk sprake van een tekort aan appartementen binnen onze gemeente, zowel in de 

sociale als in de vrije sector. En in de prestatieafspraken met stichting Leystromen staat dat 

er in de periode van 2018 – 2021 een aantal sociale woningen worden opgeleverd. Voor de 

locatie hoek Kalverstraat-Tilburgseweg is in de prestatieafspraken vastgelegd dat in deze 

periode een onderzoek plaatsvindt naar het op die locatie kunnen realiseren van 10 DAEB 

(sociale huur) appartementen. 

3. Op welke manier gaat gemeente Goirle Leystromen houden aan haar prestatieafspraken 

voor de hoek Kalverstraat-Tilburgseweg? 

Tot slot: in de raadsvergadering van 4 december jongstleden deed wethouder Schellekens de voor 

D66 verrassende uitspraak naar aanleiding van locatie hoek Kalverstraat-Tilburgseweg ”…misschien 

komt er op korte termijn een daarmee vergelijkbaar plan…”.  

4. Ondanks het feit dat de wethouder aangeeft het te vroeg te vinden hier al iets over te zeggen 

vraagt D66 het college hier toch meer informatie over te geven.  

D66 Goirle ziet uw schriftelijke antwoorden graag tegemoet. 

Namens fractie D66 Goirle, 

Janneke van den Hout 

Goirle, 2-12-2018 


